



ADDENDUM No. 01 OF 21/08/2026 TO NOTICE OF OPEN INTERNATIONAL CALL TO TENDER No. 006/AOIO/DG/CIPM/CAMTEL OF 20 JULY 2026 FOR THE SUPPLY OF SIM CARDS FOR THE MOBILE NETWORK ON THE ADJUSTMENT OF THE SCOPE OF WORK

THE GENERAL MANAGER OF CAMEROON TELECOMMUNICATIONS (CAMTEL) HEREBY INFORMS:

Firms interested in the above-mentioned call to tender that the latter has been amended as follows:

Instead of:

12. Submission of Bids

The bids, drafted in English or French, in 7 (seven) copies, including 1 (one) original and 6 (six) copies respectively marked as such, should be received at the Works Service of the Mobile Business Unit Procurement Sub-Department, Department of Procurement and Property, located on the 6th floor, Office No. 603 of CAMTEL's head office building, or submitted, against acknowledgement of receipt, at the above-mentioned address no later than **24 August 2026** at **9:00 am**, local time, and should be labelled as follows:

NOTICE OF OPEN INTERNATIONAL CALL FOR TENDERS

**No. 006 /AOIO/DG/CIPM/CAMTEL/2026 OF 20/07/2026
for the supply of SIM cards for the mobile network.**

"To be opened only during the bid-opening session"

Read:

12. Submission of Bids

The bids, drafted in English or French, in 7 (seven) copies, including 1 (one) original and 6 (six) copies respectively marked as such, should be received at the Works Service of the Mobile Business Unit Procurement Sub-Department, Department of Procurement and Property, located on the 6th floor, Office No. 603 of CAMTEL's head office building, or submitted, against acknowledgement of receipt, at the above-mentioned address no later than **05 October 2026** at **9:00 am**, local time, and should be labelled as follows:

NOTICE OF OPEN INTERNATIONAL CALL FOR TENDERS

**No. 006 /AOIO/DG/CIPM/CAMTEL/2026 OF 20/07/2026
for the supply of SIM cards for the mobile network.**

"To be opened only during the bid-opening session"

This rider supersedes any previous contradictory information contained in Notice of Open International Call to Tender No. 001/AOIO/DG/CIPM/CAMTEL of 24 March 2026 for the supply of sim cards for the mobile network. ✓

Yaoundé,

LE DIRECTEUR GENERAL

Cc:

- **PCRB** *(for publication and records);*
- **Project Owner;**
- **ITB Chairperson;**

Notice board/Chrono records



*Mme Judith Yah Sunday
épse Achidi*

ADDITIF N°01 DU 21 AOÛT 2026 A L'AVIS D'APPEL D'OFFRES INTERNATIONAL OUVERT N°006/AOIO/DG/CIPM/CAMTEL DU 20 JUILLET 2026 POUR LA FOURNITURE DES SIMs POUR LE MOBILE RELATIF A LA MODIFICATION DE LA DATE DE REMISE DES OFFRES.

LE DIRECTEUR GENERAL DE LA SOCIETE CAMEROON TELECOMMUNICATIONS (CAMTEL) INFORME :

Les entreprises intéressées à l'appel d'offres sus-référencée que les modifications ci-après sont effectuées :

Au lieu de :

12. Remise des offres

Chaque offre est rédigée en français ou en anglais en sept (07) exemplaires, dont un (1) original et six (06) copies, marquées comme telles, devra parvenir à la Direction des Approvisionnements et du Patrimoine, Sous-Direction des Approvisionnements Business Unit Mobile (Service des travaux) sise au 6^{ème} étage, à la porte 603 de l'immeuble siège de la CAMTEL ou être déposées contre récépissé à l'adresse sus indiquée, au plus tard le **24 Août 2026 à 09H** heure locale et devra porter la mention suivante :

AVIS D'APPEL D'OFFRES INTERNATIONAL OUVERT

**N° 006 /AOIO/DG/CIPM/CAMTEL/2026 DU 20/07/2026
Pour la fourniture des SIM pour le mobile.
« A n'ouvrir qu'en séance de dépouillement »**

Lire :

12. Remise des offres

Chaque offre est rédigée en français ou en anglais en sept (07) exemplaires, dont un (1) original et six (06) copies, marquées comme telles, devra parvenir à la Direction des Approvisionnements et du Patrimoine, Sous-Direction des Approvisionnements Business Unit Mobile (Service des travaux) sise au 6^{ème} étage, à la porte 603 de l'immeuble siège de la CAMTEL ou être déposées contre récépissé à l'adresse sus indiquée, au plus tard le **05 octobre 2026 à 09H** heure locale et devra porter la mention suivante :

AVIS D'APPEL D'OFFRES INTERNATIONAL OUVERT

**N° 006 /AOIO/DG/CIPM/CAMTEL/2026 DU 20/07/2026
Pour la fourniture des SIM pour le mobile.
« A n'ouvrir qu'en séance de dépouillement »**

Le présent additif abroge les informations antérieures contraires de l'avis d'appel d'offres international ouvert N°001/AOIO/DG/CIPM/CAMTEL du 24 mars 2026 pour la fourniture des sim pour le mobile.

Yaoundé, le

COPIES :

- **ARMP** (*pour publication et archivage*)
- **Maître d'Ouvrage;**
- **Président CIPM ;**
- **Affichage chrono**



LE DIRECTEUR GENERAL

Mme Judith Yah Sunday
épse Achidi